
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Day 1 SINGAPORE  ZURICH               
 Troop down to Singapore Changi Airport where we will set off to 
 Zurich.  
     

 Day 2 ZURICH – BERN – BROC – GENEVA                      (D) 
 Welcome to Switzerland. Begin your trip with a scenic drive to Bern, 
 the capital of Switzerland. A charming town with arcaded shops, 
 carved fountains and towers, we begin our tour at the Bear Pit, the 
 astronomical clock tower Zytglogge, Einstein House and the House 
 of Parliament. Next, proceed to dreamland of chocolate lover- 
 Maison Cailler (Entrance Included). Experience with all your 
 senses the secrets around the origins and manufacturing of Swiss 
 chocolate. Thereafter, travel to Geneva. More exhilarating adventures 
 beckon in this city tour which includes the harbour and the highest 
 fountain in the world-Jet d’eau, Flower Clock and a drive past the 
 United Nations Building and Red Cross Headquarters. 
 

 Day 3 GENEVA – EVIAN LES BAINS (Cruise) –  MONTREUX   –
  LEUKEBAD                           (B/D) 
 This morning, across the Swiss border to arrive Evian Les Bains 

 (France) and take a cruise ride (Ride Included) on Lake Geneva 
 toward Lausanne. Thereafter adjourn to beautiful Montreux, 
 Switzerland’s modern resort city on Lake Geneva, beloved by locals 
 and tourists alike for its vibrancy and scenic lakeside splendour. Visit 
 the fabled Chillon Castle (Entrance Included), one of the best-
 preserved medieval castles in the region that dates back to the 11th 
 century. Next, enjoy a wine-tasting session, where you may sample 
 some of the region’s finest Swiss wines. This evening, enjoy a 
 rejuvenating dip in the thermal springs, Leukerbad<own expense> 

 

 Day 4 LEUKEBAD – ZERMATT – INTERLAKEN                (B/D) 
 After breakfast, journey to the municipality of Tasch and board the 
 rack rail to Zermatt - the famous resort town at the base of 
 Matterhorn. Switzerland’s icon and one of the most distinctive 
 mountains in the world with its pyramidal shape. If ever there was one 
 moment where you feel like you are living in a Swiss chocolate 
 advertisement, this might be it. This afternoon, spend your time at 
 leisure exploring Hinterdorf Street, a picturesque, car-free village on 
 foot. Transfer to Interlaken for our overnight stay. 
 

 
   

Day 5  INTERLAKEN                                                             (B/D) 
Interlaken, a traditional resort town in the mountainous Bernese    
Oberland region built on a narrow stretch of valley, between the 
emerald-colored waters of Lake Thun and Lake Brienz with old timber 
houses and parkland on either side of the Aare River. Here, enjoy 
marvelous views of the Jungfrau’s snowy peaks. You may join an 
optional excursion to Jungfraujoch. Tonight, savour a combo fondue 
dinner of cheese, meat and chocolate.  
 

 Day 6 INTERLAKEN – ANDERMATT (Glacier Express) DAVOS  
                 (B/D)  
 Embark on a memorable trip when you board the Glacier Express – 
 the world’s most famous panorama train. Travel in comfort as you 
 traverse from the eastern to the western Swiss Alps by train bringing 
 you panoramic views of snow-capped mountains, breath-taking 
 rivers, peaceful alpine pastures, magical castles, and charming 
 villages. Head towards Davos, a holiday destination with international 
 ambience in the Alps. 
 

 Day 7 DAVOS – ST. MORITZ – MAIENFELD– ST.GALLEN(B/D) 
 Switzerland's original winter wonderland and the cradle of Alpine 
 tourism, St Moritz has been luring royals, celebrities and moneyed 
 wannabes since 1864. With its shimmering aquamarine lake, emerald 
 forests and aloof mountains, the town looks a million dollars. Enjoy 
 your free time in this beautiful town. Transfer to Maienfeld for The 
 Heidi House (Entrance Included) is an enchanting place. If you 
 were charmed by Johanna Spyri's Heidi books, then a visit to Heidi's 
 home will transport you back in time. Tonight, savour a combo dinner 
 of Pork Knuckle with a glass of beer. 

 

 Day 8 ST.GALLEN – LUCERN – ZURICH       (B/D)  
 This morning you may join an optional excursion to Liechtenstein, one 
 of smallest country in the world. Pay visit Vaduz Castle lies on a 
 hillside 120 metres above Vaduz. It is the symbol of the capital and 
 can be seen from far away. It was constructed as a fortress as early 
 as the 12

th
 century. Thereafter continue to the picturesque township 

 of Lucerne and embark on a walking tour to the famous Chapel 
 Bridge and the stirring Lion Monument. Transfer to Zurich for our 
 overnight stay. 

 

 Day 9 ZURICH   SINGAPORE              (B)  
 This morning is free at leisure, and perhaps takes some parting shots 
 of Zurich before transferring to the airport for your flight home.  

 

 Day 10 SINGAPORE        
 We hope you enjoyed your vacation with Hong Thai Travel and we 
 look forward to seeing you again for your next trip. 

   Remarks :  
* Due to seasonal/weather subjective conditions of this itinerary, we reserve the right to   arrange alternative 
attraction/transport should state be unavailable. 
   * Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. 
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Tour code:  ZRH10D 

Tour Highlights :  
BERN   GENEVA   MONTREUX   INTERLAKEN                      ST. MORITZ 
• Bear Pit   • Jet d’eau  • Chillon Castle   • Jungfrau Mountain 
• Zytglogge  • Flower Clock     (Entrance Included)                               MAIENFELD 

• Einstein House  • United Nations Building • Wine Tasting                                        • The Heidi House (Entrance Included) 
• House of Parliament • Red Cross            
• Maison Cailler Chocolate   Headquarters  ZERMATT   ANDERMATT  LUCERN 
  Factory (Entrance Included) • Lake Geneva Cruise • Matterhorn  • Glacier Express  • Chapel  Bridge 

       (Ride Included)  • Hinterdorf Street      (Ride Included)  • Lion Monument 
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第 1 天 新加坡  苏黎世     

      

第 2 天 苏黎世– 波恩 – 布罗克– 日内瓦  (晚餐)  
 波恩:  瑞士首都,抵达巴恩霍夫广场后，步行参观美丽的喷泉与 16 

  世纪天文钟楼。在同一条街上门牌 49 号，即是艾因斯坦的

  故居。这位伟大的科学家在 1905 年，便是在此处写下了宇

  宙相对论。接着，带您到伯恩熊坑。自 15 世纪末，伯恩熊

  已是旅客与当地居民的最爱。 

 布罗克:  完整地融入了瑞士的 Cailler 的品牌、历史和产品。这将是

  一次触碰您的神经和感官的，如诗如画般的经历。通过透

  明、闪烁的美学艺术让游客们走进巧克力世界。 

 日内瓦: 日内瓦不仅是排在纽约之后的重要联合国城市，它也是许多

  国际组织如世界卫生组织、国际劳工组织与国际红十字会委

  员会的所在之地。今天带您到日内瓦多个著名的地标景点，

  包括海港、世界最高的大喷泉和花钟。您也可观望联合国大

  楼及国际红十字会大楼。 
 

第 3 天 日内瓦 – 依云小镇(法国) – 蒙特勒 – 洛伊克巴德  

                         (早/晚餐)  
 依云小镇:来到法国小镇乘搭轮船前往洛桑，一路可以欣赏到日內瓦

  湖的美丽风光。 

 蒙特勒: 参观石庸城堡，被认为是一个最令人印象深刻的文物瑞士的

  过去。该城堡由 100 个独立的建筑，逐渐被连接，现在形成

  一个整体。城堡内有包括盛大的卧室，大厅和洞穴商店。同

  时您也可以品尝在这地区生产的一些精湛瑞士葡萄酒。 

 洛伊克巴德: 夜宿一晚温泉酒店，瑞士最大温泉和保健度假胜地之

      一。 
 

第 4 天 洛伊克巴德 – 采尔马特 –英特拉肯          (早/晚餐)  
 采尔马特:搭乘齿轨到采尔马特，也就是位于马特洪峰山脚下的著名度

  假城镇。马特洪峰是瑞士的代表标志，更是全球最富有特色

  的山峰之一。采尔马特这个美丽的城镇完全没有汽车的踪

  影，人们唯一的代步工具，就是马车和电动车。 
 

第 5 天 英特拉肯                                   (早/晚餐)  
英特拉肯:位于伯恩高地，处于少女峰脚下两个清澈湖中的英特拉肯度

假村。您可在这儿观望伯恩高地的少女峰。您也可悠闲地漫

步于这个城镇，并从许许多多的路边咖啡座中，任选一间，

享受美味的咖啡。或参加自费游览少女峰-欧洲之巅。今晚品

尝传统的瑞士奶酪火锅晚餐。 

第 6 天 英特拉肯 – 安得马特(冰川快车) –达沃斯     (早/晚餐) 
 冰川快车:被称为“世界上行驶最慢的观景快车”，是瑞士最受欢迎的

  全景观列车游览路线。坐在舒适的全景列车里，壮丽的景观

  尽收眼底：郁郁葱葱的森林、阿尔卑斯山青青的牧场、山涧

  的急流以及溪谷等，历经几百年形成的大自然的艺术杰作，

  会更加激发旅游的热情。   
  

第 7 天 达沃斯– 圣莫里茲–迈恩费尔德 – 圣加仑     (早/晚餐) 
 圣莫里茲:位于海拔 1856 米，全年拥有充沛阳光，被称为阿尔卑斯山

  的大都会；在阿尔卑斯山脈的高山和湖泊旁，在此可以享受

  优美的环境。 

 迈恩费尔德:这座小城激发了女诗人约翰纳·施匹丽的创作灵感，写下

  了她的著作《海蒂》。这是《海蒂》故事中原来地点，这个

  快乐可爱、热爱大自然的小女孩的生活好像瞬间变成了真的

  一样。 
 

第 8 天 圣加仑 –琉森 – 苏黎世        (早/晚餐)  
 列支敦士登（自费）: 

  是一个内陆国家，与乌兹别克斯坦并列为世界上仅有的两个

  双重内陆国家。瓦杜兹城堡建于公元十二世纪，是最古老的

  皇室家族的住宅。周边的景色非常美丽，并俯瞰首都瓦杜兹

  的全景。   

 琉森: 号称是瑞士最美丽、最理想的旅游城市。卢塞恩是座文化名

  城，历史上很多著名作家在此居住和写作。步行游参观 14

  世纪的有盖卡贝尔桥和用石灰岩雕刻出的狮子纪念碑。“琉

  森垂危之狮”是为纪念捍卫法王在巴黎战死额瑞士壮士而

  建，它以天然岩石雕刻。接着您可享受自由活动或逛街选购

  名牌手表、著名的瑞士巧克力和音乐盒。 
 

第 9 天 苏黎世 新加坡             (早餐)  
 若时间允许，您可自由活动至集合时间，送往机场搭乘客机回返新加

 坡。 
 

第 10 天 新加坡        
 抵达新加坡，希望您与康泰旅行社共享美好回忆，身心康泰。 

 

团号:  ZRH10D 

注： 

 * 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。  

 * 重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。 

 * 行程顺序如有更改，恕不预先告知。   

 * 中文行程若出现出入，将以英文版本为依据。 
 

红利 ! 

 提升一晚温泉酒店  

 日内瓦湖游船  

 《海蒂》之 家（含门票）  
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